
    

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 6/2021 

Datum konání:   2. 11. 2021    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. SCM republikové 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Příspěvek ME 

10.  Kalendář závodů 2022 

11.  DIK ČJF – zastavení řízení 

12.  Schválení komisaře ZZVJ 

13.  Mimořádné odměny 

14.  Schválení výkonnostních odznaků 

15.  Majetek oblasti – možnost zapůjčení 

16.  Dotaz – možná podpora oblasti  

17.  Dotaz – vyřazení členů ze subjektu 

18.  Inventarizace sportovního materiálu a dekorovacích předmětů 

19.  Systém podpory mládeže 

20.  Body k jednání VV ČJF 

21.  Galavečer oblasti 2022 

22.  Další jednání OV 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

o vznik nových subjektů, členů oblasti – Barbora Žáčková, Lucie Smrtová 



o přihlášky do kurzů rozhodčích pro: Hana Holá (skoky Podolanka), Veronika 

Kumžáková (skoky Podolanka), Jiří Kříž (skoky, všestrannost, spřežení Kolesa), Ema 

Kačírková (skoky Mariánské lázně), Kateřina Hollerová (skoky Mariánské lázně), 

Dominika Moudrá (skoky, všestrannost, spřežení Kolesa), Jana Ferenc Perníčková 

(skoky, drezura Podolanka), Marie Bandasová (skoky Podolanka), Ilona Thomas (skoky 

Podolanka), Aneta Červeňáková (skoky Podolanka), Jakub Ledecký (skoky Podolanka), 

Milan Kadlec (spřežení Kolesa) 

o soustředění dětí a juniorů před MČR skoky děti a junioři, a to v dějišti MČR – Velké 

Chuchli. Organizací byla pověřena paní Mgr. Kateřina Vašáková, MBA. Pro tuto akci 

schválena výjimka z metodiky OCM – talent. Soustředění bylo určeno pro přihlášené 

na MČR se plněnou kvalifikací. Stavitelem pan Zdeněk Krpela. Celková účast – 21 

jezdců. Celkové hodnocení akce velmi pozitivní, pro další sezony stojí za zvážení 

uspořádat tento typ akce před MČR i v ostatních disciplínách.  

o Byla schválena výjimka z metodiky OCM – závod finále Národního poháru ve skocích 

– podpora oblasti v režimu prostředků talent. 

o Byl schválen dodatek metodiky OCM, současně s tím jako kontrolní závod říjnová 

všestrannost Přeštěnice a drezury Heroutice. Z plánovaných soustředění dle metodiky 

dosud vyhlášeny Čtyřkoly – skoky, Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, Ptýrov – drezura M. 

Broucher a skoky D. Voksa, plánován Mělník a Kolín, další možní pořadatelé 

informováni. 

o druhý přestup osob v sezoně, a to pro Denisu Vegrichtovou (přestup do JK Mělník) a 

Terezu Říhovou (přestup do JK Mělník). Oba přestupy byly po schválení OV provedeny 

J. Štvánem, který má k tomuto kroku oprávnění. 

o zkrácení lhůty pro konání opravných ZZVJ o šest dní pro Terezu Petrovou. Zkrácený 

termín připadl na 2. 9. 2021. 

o pořádání hobby závodů Horní Hbity v termínu 17. 10. 2021. Závody byly do JISu 

vloženy sekretářkou oblasti. 

o pořádání závěrečného kurzu pro stavitele tratí ve všestrannosti. Tento kurz se konal 

dne 28. 10. 2021 v areálu JK Korzár Mladé Bříště. Školiteli byli schváleni Simona 

Heidenreichová, Ing. Antonín Klauz, Daniela Diringerová. OV ČJF tento kurz schválil 

dne 6. 10. 2021 a poté byl sekretářkou oblasti vložen do JISu k přihlašování. Celková 

účast – 7 účastníků, všichni uspěli. 

 

2. OV jednal o termínu závěrečných zkoušek stavitelů parkuru I., II. a III. třídy (kurz byl zahájen 

11. 1. 2020 v Benešově) v termínu 27. – 28. 11. 2021, tento termín bude zároveň vypsán jako 

zahajovací kurz pro nové stavitele parkuru III. třídy a refreshing pro všechny kategorie 

stavitelů parkuru. Místo konání – areál JC Zduchovice. Zkušební komise – hl. komisař Ing. 

Eva Mentlíková, komisaři Ing. Jan Šíma, Václav Drbal. Program – sobota 27. 11. 2021 – 

vstupní seminář pro stavitele III. třídy, refreshing pro stávající stavitele. Neděle  

28. 11. 2021 – závěrečné zkoušky stavitelů III. třídy, postupové zkoušky stavitelů ze III. na II. 

třídu, z II. na první třídu. Na základě rozhodnutí VV ČJF dne 9. 11. 2021 byla zamítnuta část 

refreshing. 

Refreshingy v ostatních disciplínách a typech vzdělávání OV plánuje na jaře roku 2022, zcela 

určitě však po vydání nového dokumentu vzdělávání.   



OV dále jednal o možné podpoře vzdělávání stewardů, ev. nového kurzu v rámci oblasti. Byl 

konstatován nedostatek školitelů a jednáno o návrhu rozšířit jejich počty o další. Připomínky 

a náměty pro VV v oblasti vzdělávání v samostatném bodu na konci zápisu. 

3. OV schválil ZZVJ: 

o 7. 10. 2021 Mělník, hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, Ing. P. Bůžková, Ing. J. 

Gotvald 

o 14. 10. 2021 Mělník, hl. komisař M. Moudrý, komisaři P. Loudová, Ing. J. Gotvald 

o 18. 10. 2021 Čtyřkoly, hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, Ing. M. Veselý, Ing. 

A. Klauz 

o 20. 10. 2021 Heroutice, hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. Šteker 

o 2. 12. 2021 Heroutice, hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, Mgr. K. 

Vašáková, MBA, náhr. J. Šteker 

 

4. Ekonomika  

V systému Altus – Vario jsou aktuálně dostupné tyto informace: 

Provoz rozpočet 1.647.985,-, čerpáno 1.085.691,- 

Mládež rozpočet 277.000,-, čerpáno 134.500,- Byly konzultovány další akce OCM, 

s ohledem na termíny vyúčtování musí proběhnout do konce listopadu, ev. první víkend 

v prosinci, pokud bude vyúčtováno do dvou dnů po akci. 

Na základě konzultace s účtárnou – aktuálně je v systému vše, co bylo dodáno a vše je 

uhrazeno. Sekretářka je pověřena revizí všech zaúčtovaných nákladů a kontrolu, zda něco 

nechybí.  

P. Bůžková připravila tabulku s přehledem dokladů k úhradě za období do konání OV (viz. 

příloha) ke schválení OV, sekretářka doplní dle své evidence – OV schválil k úhradě – celkem 

doklady ve výši 1.051.311,- Kč.  

Připomínky a náměty pro VV v oblasti ekonomiky v samostatném bodu na konci zápisu a 

samostatně zašle P. Bůžková. 

 

5. OV schválil přihlášky do republikového SCM: 

o Kristýna Gutová – skoky 

o Lucie Mikešová – pony skoky 

o Kateřina Benešová – skoky 

o Nikola Hučková – skoky 

o Tereza Hučková – skoky a pony drezura 

o Ema Havlenová – drezura 

o Alice Janečková – skoky, drezura, všestrannost 

o Emma Sophia Španko - skoky 

o Viktorie Žižáková – skoky 

o Barbora Novotná – skoky 

o Karolína Šťastná – skoky 

o Tereza Svobodová – skoky 

o Adéla Dvoranová – skoky 

o Natálie Libichová – skoky 

o Matěj Klíma – drezura 

o Karolína Lorencová – skoky 



o Sarah Ennie Krušinová – drezura 

o Šárka Štvánová – všestrannost 

o Kateřina Benešová – skoky 

o Nela Zimová – pony skoky 

o Natalia Tarabini – všestrannost 

o Petra Svatoňová – všestrannost 

o Petra Kymplová – všestrannost 

o Laura Najmanová – skoky 

o Sofie Najmanová – skoky 

o Lucie Křížová – pony skoky 

o Adéla Opatrná – skoky 

o Eliška Ciarkowska – všestrannost 

o Tereza Matoušková – drezura 

o Anna Marie Kouklová – všestrannost 

o Rozálie Kratochvílová – všestrannost 

o Aneta Janovská – drezura 

o Oliver Písařík – skoky 

o Albert Písařík – skoky 

o Adam Písařík – skoky 

o Kateřina Bubáková – skoky 

o Kristýna Šťávová – drezura 

o Jasmína Vášáryová – pony skoky, pony drezura 

o Johana Vášáryová - drezura 

 

6. SJL – uzavření sezony 2021 – po konzultaci s J. Holíkovou: 

- Uveřejnění finálních žebříčků a výsledků finále na webu oblasti a ligy 

- Kontrola žebříčků všech disciplín dle pravidel 

- Analýza u všech disciplín co zlepšit nebo změnit 

- Při komunikaci s pořadateli o sezoně 2022 je třeba se dotázat, zda dodali 

fakturu za příspěvek na pořádání a zda je uhrazena 

- Komunikace s partnery (Kamír) – vyúčtování sezony a sezona nová 

- Web, FB a sociální sítě – další možnosti zvýšení návštěvnosti a přehlednosti 

Sezona 2022 – u skoků komunikace s pořadateli – oproti sezoně 2021 

nebudeme pořádat všechna kola za každou cenu, trpí tím kvalita seriálu 

- Odměny za administraci budou řešeny nejpozději při příštím OV 

 

7. MČR – OV akceptoval všechny zprávy vedoucích ekip z jednotlivých MČR a vyslovuje 

poděkování všem vedoucím za jejich práci při vedení ekip. Sekretářka oblasti zpracovala 

jednotlivá DPP a CP pro všechny vedoucí ekip a odeslala je k podpisu prezidentky na ČJF a 

dále pak k jejich proplacení. Odměny vedoucím ekip ve stejné výši jako v předchozích letech 

– 500,- Kč/den za vedení ekipy na MČR, max. 1000,- Kč/den příspěvek na ubytování proti 

předloženému dokladu. V případě zájmu jednotlivých vedoucí ekip by je OV ve stejném 

složení nominoval jako vedoucí našich ekip na MČR 2022. 

 

8. OM 2022 – OV jednal o předběžných možných místech pro pořádání OM v roce 2022 – je 

snaha o uveřejnění termínu a místa konání před uzávěrkou kalendáře 2022: 



o skoky – Zduchovice, pouze oblast Střední Čechy 

o drezura – Královice 

o všestrannost – Přeštěnice (možný termín 3. – 5. 6. 2022) 

o pony – Zduchovice 

o spřežení – Čakovičky nebo Záryby 

Projednáním možných termínů byl OV pověřen V. Drbal (Zduchovice), J. Nosková 

(Královice), Ing. A. Klauz (Přeštěnice), Ing. M. Veselý (Čakovičky nebo Záryby). Sekretářka 

oblasti pověřena kontrolou, zda jsou na webu oblasti umístěny všechny výsledky OM za 

sezonu 2020 a 2021. 

 

9. ME - OV schválil udělení podpory pro J. Vášáryovou, R. Sovovou, L. Portychovou za jejich 

úspěchy na ME v jednotné výši 10 000,- Kč. Formu dořeší sekretářka. 

 

10.  Kalendář závodů: OV zvažuje možnou formu podpory pořadatelům malých závodů (do 

150-ti startů) v oblasti. Cílem je, aby případná podpora měla přínos i pro kvalitu závodu a 

prospěšnost pro další aktivity. V rámci této akce OV pověřuje M. Moudrého a Ing. M. 

Veselého zpracováním seznamů aktivních rozhodčí oblasti, a to do příštího jednání OV. Jde 

především o plánování složení sboru s větším předstihem, a tím umožnění získání praxe i 

těm, kteří získali kvalifikaci v posledním období (pak i možná případná podpora oblasti). 

Ing. Bůžková zmínila, že závodům výrazně prospěje i možná úprava v systému změn termínu 

závodů v kalendáři. Připomínky a náměty pro VV v oblasti kalendáře závodů v samostatném 

bodu na konci zápisu. 

 

11.  Sekretářka oblasti informovala OV o rozhodnutí DIK ČJF o zastavení řízení proti členu naší 

oblasti, panu M. B.  

 

12.   Sekretářka oblasti informovala OV, že návrh na jmenování Mgr. Kateřiny Vašákové, č. lic. 

B0223 komisařem ZZVJ bylo VV ČJF schváleno dne 27. 9. 2021. 

 

13. OV schvaluje tyto mimořádné příspěvky (fakturačně nebo DPP):  Ing. P. Bůžková (odměna 

12 000,- Kč za vedení agendy oblastních SCM + náklady), Mgr. K. Vašáková (odměna 2000,- 

Kč + cestovné 6,- Kč/km a max. 1000,- Kč/den/ubytování za vedení středočeské ekipy na 

Finále NP), E. Kušková (odměna 2000,- Kč za pomoc při administraci konference oblasti), a 

A. Halíková (odměna 2000,- Kč za pomoc při správě FB a IG oblasti při dovolené sekretářky). 

Zpracováním agendy je pověřena sekretářka oblasti. 

 

14.  OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku – bronzový drezura – pro Terezu 

Kamínkovou, č. lic. B3675, dále – bronzový všestrannost - pro Dominiku Větrovskou, č. lic. 

A1061. Podmínky udělení odznaků byly doloženy. 

 

15.  OV uložil sekretářce oblasti úkol zveřejnit na webu, FB a IG oblasti informaci ohledně 

majetku oblasti a jeho možnost zapůjčení středočeským subjektům. Jedná se o dva vodní 

příkopy (1x umístěn na Ptýrově, 1x v Kolíně), drezurní obdélník (umístěn v Přeštěnicích), 

skok a fotobuňka (umístěny ve Zduchovicích). Zájemci se mohou hlásit u sekretářky oblasti 



a v případě zápůjčky s nimi bude sepsán Zápůjční protokol. Roční inventarizace majetku 

proběhne dle centrálních pokynů. Sekretářka oblasti se dotáže GS na vývoj jednání 

k zakoupení levnějších fotobuněk. 

 

16.  OV pověřuje sekretářku oblasti odpovědí panu D. S. ohledně jeho dotazu možné podpory 

oblasti účastníku MS. OV vyplácení této podpory podmiňuje umístěným do 10. místa a 

prioritně je rozhodnut podporovat děti a mládež. V tomto duchu bude na dotaz 

odpovězeno. 

  

17.  OV pověřuje sekretářku oblasti odpovědí paní K. K. ohledně žádosti o vyřazení osob ze 

subjektu. Vzhledem k tomu, že daní členové nejsou jen členy subjektu, ale především ČJF, 

je možné těmto členům odebrat v rámci správy subjektu veškerá práva, ale ze subjektu je 

vyřadit až na konci registračního období – daní členové mají zaplacen členský poplatek. 

V tomto duchu bude na dotaz odpovězeno-sekretářka oblasti.  

 

18.  OV pověřuje sekretářku oblasti inventarizací předmětů pro účely různých vyhodnocení 

(trička, zástěry, floty, trofeje) 

 

19.  Pokračování v systému podpory mládeže bude konzultováno se všemi zainteresovanými 

(Mgr. K. Vašáková, MBA, J. Holíková …), bude zpracován přehled a info, sjednotí se forma 

prezentace veřejnosti. Na příštím OV bude prezentováno. 

 

20.  OV VV ČJF navrhuje a doporučuje body k projednání: 
 

o JIS – vzdělávání – úpravy: 

- nastavit v JISu systém kontroly přihlášení na zkoušky tak, aby se na ně nemohl 

přihlásit kandidát, který neabsolvoval vstupní test (stalo se u závěrečného kurzu 

stavitelů tratí ve všestrannosti dne 28. 10. 2021, Mladé Bříště) 

- revize kontroly oprávněnosti garantů u jednotlivých typů zkoušek, střet zájmů 

o úpravu Jednacího a volebního řádu ČJF tak, aby kandidát na prezidenta musel svou 

kandidaturu oznámit nejméně dva měsíce před konáním Konference ČJF, dále pak 

upravit článek VII., volba prezidenta a výkonného výboru tak, aby po druhém kole 

nezvítězil kandidát s nadpoloviční většinou hlasů, ale kandidát s nejvyšším počtem 

hlasů 

o Vzdělávání a legislativa: 

- Rozšířit seznam školitelů stewardů 

- Je třeba se věnovat úrovni hobby sportu 

- Je třeba začít již nyní pracovat na úpravě pravidel a zapojit do konzultací oblasti 

a příslušné odborníky (vzdělávání i legislativa) 

o zaslat návrhy STP MČR ke konzultaci oblastem před jejich schválením, před uzavřením 

kalendáře je nutné info, kdy a kde se bude konat finále NP (u skoků návrh rozdělit 

Čechy a Moravu 

o Ekonomika – úprava aktuálního systému o možnost excelového exportu a zajištění 

lepšího upřesnění u dokladů (zobrazení dodavatele, více info v textu) 



o ZZVJ – omezit jejich konání pouze na venkovní kolbiště a termín vypisovat nejpozději 

do konce listopadu daného roku, upravit trasu parkuru tak, aby se více projevila 

schopnost jezdců. Dalším bodem ke zvážení je maximální kapacita účastníků ZZVJ – 

OV navrhuje maximálně 15 účastníků, jinak je nutně poznamenána úroveň ZZVJ. Dále 

OV navrhuje změnit systém testů – využití PC a vzdělávacího programu (e-learningu) 

o Kalendář závodů  

- Uzávěrka pro závody kategorie A v kalendáři dříve než u ostatních 

- Doplnit do kalendáře včas všechny významné závody podporované ČJF (NP) 

- U změn v kalendáři po uzávěrce nastavit jasná pravidla – zpoplatnění a souhlas 

pořadatelů v lokalitě (lokalita dle kategorie závodu) 

 

21.  OV odsouhlasil termín Galavečera oblasti, a to v termínu 19. 2. 2022 v Kolíně. Jeho pořádání 

je ovšem závislé na aktuálním vývoji pandemické situace v ČR. 

 

 

22.  Další jednání OV se bude konat dne 7. 12. 2021 na Kladně. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


